

Title (en)

Base for removably securing and supporting a support post.

Title (de)

Sockel zur abnehmbaren Verbindung und Halterung eines Tragpfostens.

Title (fr)

Socle pour la fixation amovible et le support d'un pied porteur.

Publication

EP 0243286 A2 19871028 (FR)

Application

EP 87420104 A 19870421

Priority

FR 8606227 A 19860425

Abstract (en)

- Signalling equipment. - The base according to the invention is characterised in that the lock (9) consists of a lever (10) pivoting about a horizontal pivot pin (11) carried by the base, comprising, at the end, a foot (12) capable of traversing the opening (8) in order to clamp a post engaged in the well and arranged in a housing (14) of the base so as to be at least partially retracted beneath the upper surface (4a) of the latter when it occupies its position immobilising the post. - Application to road signs. <IMAGE>

Abstract (fr)

- Equipement de signalisation. - Le socle conforme à l'invention est caractérisé en ce que le verrou (9) est constitué par un levier (10) pivotant sur un axe horizontal (11) porté par l'embase, comportant en bout un patin (12) apte à traverser l'ouverture (8) pour serrer un pied engagé dans le puits et disposé dans un logement (14) de l'embase de façon à être au moins en partie escamoté sous la surface supérieure (4a) de cette dernière lorsqu'il occupe sa position d'immobilisation du pied. - Application aux panneaux routiers.

IPC 1-7

F16M 11/00; E01F 9/01

IPC 8 full level

E01F 9/012 (2006.01); **E04H 12/22** (2006.01); **F16M 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01F 9/692 (2016.02); **E04H 12/2253** (2013.01)

Cited by

CN115013656A; CN105568882A, EP0890728A1; FR2765917A1; US6148607A; CN111810792A; WO9902842A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0243286 A2 19871028; EP 0243286 A3 19880824; FR 2597956 A1 19871030; FR 2597956 B1 19920417

DOCDB simple family (application)

EP 87420104 A 19870421; FR 8606227 A 19860425